
 
 
 

VERSLAG Algemene raadscommissie van 20 november 2014 
  
 
Agendapunt  A 1: Opening 
 
Aanwezig: 
Commissieleden: 
 
Bekius, van der Leij (PvdA); 
Zwart, Ooijevaar (CDA); van 
Leijen, Haring (GB);Karels, 
Damink, Glas, Swart (KL); 
Roem, Houtenbos (VVD); 
Groen – Bruschke, Groen 
(GL) Snijder, Wals (D66). 
 
Voorzitter: 
Halff 

Collegeleden: 
 
Hafkamp, Rasch 

Commissiegriffier: 
 
Kooiman 
 
 

 
Agendapunt  A 2: Spreekrecht 
 
Spreekrecht 
Er is geen gebruik gemaakt van het spreekrecht. 
 
Agendapunt  A 3: Vragen en mededelingen van aanwezige collegeleden en 
 commissieleden 
 
 
Opmerkingen 2 

Wethouder Rasch meldt de procedure van de GREX Mooi Bergen en de behandeling ervan. 
Toezegging: Van deze mededeling aangevuld met opmerkingen uit de cie (risico waardering, 
meerdere opties) wordt een notitie voor de raad gemaakt. 
 
GB en VVD stellen vragen over het al dan niet reeds ondertekende convenant met Schrama. 
Toezegging: vragen en antwoorden krijgen de raadsleden voor de raad. 
 
Burgemeester Hafkamp zegt desgevraagd ( VVD) toe dat de bestuurlijke kalender 2015 nog 
dit jaar naar de raadsleden gaat ter kennisneming. 
 
 
Agendapunt  A 4: Voorstel betreft € 50.000 uit de begrotingssaldo 2015 op te nemen 
 voor de handhaving van onrechtmatige permanente bewoning 
 recreatie woningen en het vaststellen van de daarbij behorende 
 begrotingswijziging 
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Aanwezig: 
Commissieleden: 
 
Bekius, van der Leij (PvdA); 
Zwart, Ooijevaar (CDA); van 
Leijen, Haring (GB);Karels, 
Damink, Glas, Swart (KL); 
Roem, Houtenbos (VVD); 
Groen – Bruschke, Groen 
(GL) Snijder, Wals (D66). 
 
Voorzitter: 
Halff 

Collegeleden: 
 
Hafkamp  

Commissiegriffier: 
 
Kooiman 
 
 

 
Voorgenomen besluit 
1. voor het jaar 2015 € 50.000 voor de handhaving van onrechtmatige permanente bewoning 

ten laste van het begrotingssaldo 2015 op te nemen. 
2. de bij dit besluit behorende begrotingswijziging vast te stellen. 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 11 december 2014    Bespreekstuk 
 
 
Opmerkingen 2 

Aan de orde komen dat bij de handhaving van onrechtmatige permanente bewoning van 
recreatiewoningen, naast de huurder ook de eigenaar aangesproken dient te worden, of 
handhaving bewoning in schuren nieuw beleid is en anders gefinancierd moet worden, hoe 
valide de negatieve gevolgen voor de ruimtelijke impact zijn, het toch zou moeten gaan over 
illegale bouwwerken en niet illegale bouw, er ook preventief gewerkt zou moeten worden. 
 
De portefeuillehouder geeft aan dat dit het voortzetting is van reeds vastgesteld beleid in 2008 
en er geen nieuwe elementen zijn toegevoegd, ook eigenaren aangesproken worden bij de 
handhaving, er preventief gehandeld wordt door ondermeer makelaars en mensen bij hun 
inschrijving bij het GBA geïnformeerd worden over dit beleid, gevolgen voor het ruimtelijk 
beleid ontstaan bij omzetten naar permanente bewoning door het alsdan verkregen bouwrecht. 
Wonen in schuren is onrechtmatig gebruik, past dus in dit handhavingsbeleid. Handhaven in 
het kader van bewoning van recreatiewoningen wettelijk is vastgelegd. 
 
De commissie adviseert een B- stuk: KL wil een amendement of motie indienen, het CDA stelt 
ter discussie of wat we altijd doen wel goed is. 
 

 
Agendapunt  A 5: Voorstel betreft het vaststellen van de Beleidsvisie Externe veiligheid 
 
Aanwezig: 
Commissieleden: 
 
Bekius, van der Leij (PvdA); 
Zwart, Ooijevaar (CDA); van 
Leijen, Haring (GB);Karels, 

Collegeleden: 
 
Zeeman 

Commissiegriffier: 
 
Kooiman 
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Damink, Luttik - Swart, Swart 
(KL); Roem, Houtenbos 
(VVD); Groen – Bruschke, 
Groen (GL) Snijder, Wals 
(D66). 
 
Voorzitter: 
Halff 
 
Voorgenomen besluit 
de Beleidsvisie Externe Veiligheid vast te stellen 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 11 december 2014  Hamerstuk   
 
 
Opmerkingen 2 

Het Bestemmingsplan als sturingsmiddel is nu afdoende, de aanwezigheid van een 
kinderdagverblijf op de Weidtjes is een gegeven en gezien de huidige risico’s toegestaan, de 
burgers de risico’s goed kunnen zien via het internet op de risicokaarten van de provincie, de 
gemeente de eerst aangewezene is bij het dragen van de kosten van ongevallen en mogelijk er 
bij het Rijk gedeclareerd kan worden. 
Op nadere vragen: toezegging: 
Nagaan informatiebehoefte over Taqa bij de Veiligheidsregio, beschrijving routes naar 
vuurwerkopslagplaatsen. 
 
De commissie adviseert conform: A – stuk. 
 
 
Agendapunt  A 6: Voorstel betreft het vaststellen van de begrotingswijziging aanpassen 
 budgetten voorbereiding Jaarrekening 2014 en de daarbij behorende 
 begrotingswijziging 
 
Aanwezig: 
Commissieleden: 
 
Bekius, van der Leij (PvdA); 
Zwart, Ooijevaar (CDA); van 
Leijen, Haring (GB);Karels, 
Damink, Luttik - Swart, Swart 
(KL); Roem, Houtenbos 
(VVD); Groen – Bruschke, 
Groen (GL) Snijder, Wals 
(D66). 
 
Voorzitter: 
Halff 

Collegeleden: 
 
Zeeman 

Commissiegriffier: 
 
Kooiman 
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Voorgenomen besluit 
1. De begrotingswijziging "aanpassen budgetten als gevolg van het raadsvoorstel 

'Voorbereiding jaarrekening 2014" vast te stellen 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 11 december 2014    Bespreekstuk 
 
Opmerkingen 2 

In discussie wordt gebracht of het overhevelen van kredieten wel nodig is, ze zijn door de raad 
beschikbaar gesteld. 
Technische vragen over ondermeer de kosten van RO Algemeen, WMO onderschrijding, 
schrappen cultuurpad, plankosten sporthal Egmond, de opbrengsten en kosten grondtransactie 
De Marke, worden beantwoord. Toezegging: informatie over het project Buurt en Kunst volgt. 
Aan het doorschuiven van infrastructurele projecten is volgens de wethouder niet veel te doen. 
 
De commissie adviseert een B – stuk: GL, GB en PvdA overwegen het project Buurt en Kunst 
niet te schrappen, GL wil nader ingaan op de sporthal in Egmond aan Zee. 
 
 
Agendapunt  A 7: Voorstel betreft het vaststellen van de Belastingverordeningen 2015 
 
Aanwezig: 
Commissieleden: 
 
Bekius, van der Leij (PvdA); 
Zwart, Ooijevaar (CDA); van 
Leijen, Haring (GB); Snabilee, 
Damink, Luttik - Swart, Swart 
(KL); Roem, Houtenbos 
(VVD); Groen – Bruschke, 
Groen (GL) Snijder, Wals 
(D66). 
 
Voorzitter: 
Halff 

Collegeleden: 
 
Zeeman 

Commissiegriffier: 
 
Kooiman 
 
 

 
Voorgenomen besluit 
- De raad besluit de belastingverordeningen 2015 vast te stellen; 
- De raad besluit het besluit kwijtscheldingsregels 2015 vast te stellen. 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 11 december 2014   Bespreekstuk 
 
Opmerkingen 2 

Het tarief OZB is een afgeleide van de bij de begroting vastgestelde opbrengst, welke niet 
verhoogd is, niet alle ( incidentele zaken wel)  maar de meeste precario wordt pas in 2016 
geheven omdat dan pas duidelijk is of en welke belastingplicht is ontstaan in 2015, idem voor 
de woonforensenbelasting. Bij een eventuele invoering van Roerende Zaakbelasting is het nog 
maar de vraag of het het waard dat in te voeren. 
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De commissie adviseert een B – stuk: VVD wil een statement maken over de 
Afvalstoffenheffing en de Rioolheffing. GB sluit zich daar bij aan. 
 
 
Agendapunt  A 8: Voorstel betreft het vaststellen van de Parkeerverordening 2015 
 
Aanwezig: 
Commissieleden: 
 
Bekius, van der Leij (PvdA); 
Zwart, Ooijevaar (CDA); van 
Leijen, Haring (GB); Snabilee, 
Damink, Luttik - Swart, Swart 
(KL); Roem, Houtenbos 
(VVD); Groen – Bruschke, 
Groen (GL) Snijder, Wals 
(D66). 
 
Voorzitter: 
Halff 

Collegeleden: 
 
Van Huissteden 

Commissiegriffier: 
 
Kooiman 
 
 

 
Voorgenomen besluit 
de Verordening op het gebruik van parkeerplaatsen en de verlening van vergunningen voor het 
parkeren (PARKEERVERORDENING 2015) vast te stellen (waarin het mogelijk wordt gemaakt 
om een zorgvergunning af te geven). 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 11 december 2014   Bespreekstuk 
 
Opmerkingen 2 

In discussie komt of de zorgvergunning ook zou moeten gelden voor zorgaanbieders, dat deze 
vergunning € 25,= moet gaan kosten. De wethouder wijst dat af. 
Toezegging: over de aanpak parkeergeld gaan heffen voor boten, trailers en tractoren ( m.n. 
Egmond aan Zee) wordt de raad geïnformeerd. Uitvoering parkeerbeleid 2014. 
 
De commissie adviseert een B – stuk: KL dient amendement in over verruiming doelgroep 
zorgvergunning en verlaging van de prijs ervan. D66 ondersteunt dat. 
 
 
Agendapunt  A 9: Voorstel betreft de begrotingswijziging voor het project digitaal 
 levensloopbestendig vast te stellen 
 
Aanwezig: 
Commissieleden: 
 
Bekius, van der Leij (PvdA); 
Zwart, Ooijevaar (CDA); van 
Leijen, Haring (GB); Snabilee, 
Damink, Luttik - Swart, Swart 
(KL); Roem, Houtenbos 

Collegeleden: 
 
Van Huissteden 

Commissiegriffier: 
 
Kooiman 
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(VVD); Groen – Bruschke, 
Groen (GL) Wals (D66). 
 
Voorzitter: 
Halff 
 
Voorgenomen besluit 
De bij dit besluit behorende begrotingswijziging voor het project digitaal levensloopbestendig 
vast te stellen 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 1 december 2014   Hamerstuk   
 
Opmerkingen 2 

Lokale ondernemers worden met voorrang ingeschakeld, digitale behoeften onder ouderen, 
ook voortkomend uit de 3 decentralisaties worden onderdeel van het project, vooralsnog biedt 
glasvezel de meeste mogelijkheden. Dit voorstelt gaat over de verdeling van de gelden voor 
een regionaal project. 
 
De commissie adviseert conform: A – stuk. 
 
 
Agendapunt  A 10: Voorstel betreft zienswijze concept Jaarstukken 2013 en concept 
 Begroting 2015 van het Openbaar Lichaam 
 Vuilverbrandingsinstallaties Alkmaar en Omstreken (VVI) 
 
Aanwezig: 
Commissieleden: 
 
Bekius, van der Leij (PvdA); 
Zwart, Ooijevaar (CDA); van 
Leijen, Haring (GB); Snabilee, 
Damink, Luttik - Swart, Swart 
(KL); Roem, Houtenbos 
(VVD); Groen – Bruschke, 
Groen (GL) Wals (D66). 
 
Voorzitter: 
Halff 

Collegeleden: 
 
Van Huissteden 

Commissiegriffier: 
 
Kooiman 
 
 

 
Voorgenomen besluit 
1. in te stemmen met de concept jaarstukken 2013 van het Openbaar Lichaam   

 Vuilverbrandingsinstallatie Alkmaar en Omstreken 
2. in te stemmen met de conceptbegroting 2015 van het Openbaar Lichaam 

Vuilverbrandingsinstallatie Alkmaar en Omstreken 
3. Kennis te nemen van de brief aan het Algemeen Bestuur VVI Alkmaar e.o. zoals 

opgenomen in de bijlage. 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 11 december 2014  Hamerstuk  
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Opmerkingen 2 

Deze besluitvorming zal in het vervolg tijdig genomen moeten worden, de brief is duidelijk 
genoeg. Het besluit wordt aangepast, de raad stemt niet in maar geeft zienswijzen af. 
 
 
Agendapunt  A 11: Voorstel betreft het vaststellen van de Algemene Verordening 
 Ondergrondse Infrastructuur (AVOI) 
 
Aanwezig: 
Commissieleden: 
 
Bekius, van der Leij (PvdA); 
Zwart, Ooijevaar (CDA); van 
Leijen, Haring (GB); Snabilee, 
Damink, Luttik - Swart, Swart 
(KL); Roem, Houtenbos 
(VVD); Groen – Bruschke, 
Groen (GL) Wals (D66). 
 
Voorzitter: 
Halff 

Collegeleden: 
 
Van Huissteden 

Commissiegriffier: 
 
Kooiman 
 
 

 
Voorgenomen besluit 
1. De Algemene Verordening Ondergrondse Infrastructuur gemeente Bergen 2014 (AVOI) 

vast te stellen onder gelijktijdige intrekking van de huidige Telecommunicatieverordening  
gemeente Bergen; 

2. De vaststelling via bekendmaking op 1 januari 2015 in werking te laten treden. 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 11 december 2014  Hamerstuk  
 
Opmerkingen 2 

De commissie adviseert conform: A – stuk. 
 
Agendapunt  A 12: Vaststellen uitbreiding advies functie commissie van Onderzoek  
 
Aanwezig: 
Commissieleden: 
 
Bekius, van der Leij (PvdA); 
Zwart, Ooijevaar (CDA); van 
Leijen, Haring (GB); Snabilee, 
Damink, Luttik - Swart, Swart 
(KL); Roem, Houtenbos 
(VVD); Groen – Bruschke, 
Groen (GL) Wals (D66). 
 
Voorzitter: Halff 

Collegeleden: 
 
Van Huissteden 

Commissiegriffier: 
 
Kooiman 
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Voorgenomen besluit 
De commissie van onderzoek heeft tot taak het voorbereiden van voorstellen op het gebied van 
de controlerende- en financiële functie van de gemeenteraad. Dit kunnen naast de door de 
Gemeentewet opgelegde verplichtingen ook initiatieven vanuit de raad, het bureau griffier, het 
college, de burgemeester of de ambtelijke organisatie zijn. Ook de voorstellen van het college 
op het gebied van de controlerende - en financiële functie vallen binnen het taakgebied van de 
commissie van onderzoek. 
 
* In te stemmen met het Reglement van orde op de Commissie van Onderzoek  
   gemeente Bergen, 13 november 2014 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 11 december 2014  Hamerstuk  
 
Aanwezig: 
Commissieleden: 
 
Bekius, van der Leij (PvdA); 
Zwart, Ooijevaar (CDA); van 
Leijen, Haring (GB); Snabilee, 
Damink, Luttik - Swart, Swart 
(KL); Roem, Houtenbos 
(VVD); Groen – Bruschke, 
Groen (GL) Wals (D66). 
 
Voorzitter: 
Halff 

Collegeleden: 
 
 

Commissiegriffier: 
 
Kooiman 
 
 

 
Opmerkingen 2 

GL vindt dat door dit voorstel de raad niet in zijn rol blijft en het college niet in haar rol laat, en 
stoort zich aan het ontbreken van de advies mogelijkheid van het college op dit stuk. 
Wenst bespreking ervan in de raad. Aangegeven wordt dat dit voorstel past in de advisering 
van de CvO over bijvoorbeeld Verordening artikel 212, 213a e.a. 
 
De commissie adviseert conform: A- stuk. 
 
Agendapunt  B 1: Opening 
 
Aanwezig: 
Commissieleden: 
 
Zoon, Hendriks (PvdA); 
Valkering, Corbee (CDA); 
Diels, Blankendaal (GBB); 
Snabilie, Luttik-Swart (KL); 
Haarsma, Bruin (VVD); 
Hietbrink, Ouendag (GL); De 
Ruiter, Otto-vd Ende (D66) 
 

Collegeleden: 
 
Mesu, Van Huissteden, 
Zeeman 

Commissiegriffier: 
 
Bosch-van Opzeeland 
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Voorzitter: 
Kindt 
 

Agendapunt  B 2: Overige onderwerpen 1 
1 Verslag voorgaande ARC, lijst ingekomen stukken, mededelingen college en overige aanwezigen  
Voorgenomen besluit 
Het verslag ARC d.d. 23 oktober 2014 is gewijzigd vastgesteld met de opmerking van D66 dat 
bij het agendapunt huiselijk geweld niet is vermeld dat het raadsbesluit aangepast wordt. Noot 
Griffie: in het verslag is het correct weergegeven. GBB pleit voor het benoemen van de fracties 
door de voorzitter tijdens de vergadering. 
 
De toezeggingenlijst ARC bijgewerkt tot en met 5 november 2014 is gewijzigd vastgesteld met 
de opmerking nummer 12/42 te laten staan en van nummer 13/41 aan te geven wanneer dit 
gaat plaatsvinden. 
 
De commissie heeft kennis genomen van de lijst ingekomen stukken en stelt enkele 
verhelderende vragen. 
Verhelderende vragen inzake schriftelijke vragen CDA Ecodorp: dient het saneringsplan 
goedgekeurd te worden door GS, wethouder Zeeman komt hierop terug. Kan al gehandeld 
(gehandhaafd) worden conform ontwerp BP, het BP moet nog besproken worden.  
 
Mededelingen van collegeleden en commissieleden: 
Wethouder Van Huissteden, geeft aan dat er geen grote problemen zijn geconstateerd bij het 
overleg met betrokken partijen over locatie asielzoekers Bergen aan Zee. 
Wethouder Zeeman geeft aan dat de raad een uitspraak moet doen over een bezwaar dat ligt 
bij RvS inzake een bezwaarschrift fietspad ’t Woud.  
Wethouder Mesu deelt mee dat de contracten jeugd zijn getekend. 
 
 
Agendapunt  B 3: Voorstel betreft het beschikbaar stellen van een krediet van € 210.000 
 voor het opknappen van de voormalige Groeter school en de 
 bijbehorende begrotingswijziging vast te stellen 
 
Aanwezig: 
Commissieleden: 
 
Zoon, Hendriks (PvdA); 
Grooteman, Corbee (CDA); 
Diels, Blankendaal (GBB); 
Snabilie, Luttik-Swart (KL); 
Haarsma, Bruin (VVD); 
Hietbrink, Ouendag (GL); De 
Ruiter, Otto-vd Ende (D66) 
 
Voorzitter: 
Kindt 

Collegeleden: 
 
Mesu 

Commissiegriffier: 
 
Bosch-van Opzeeland 
 
 

 
Voorgenomen besluit 

1  
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- Een krediet beschikbaar stellen van € 210.000 aan St. Flore om het gebouw van de 
voormalige Groeter school op te knappen; 

- De bijbehorende begrotingswijziging vaststellen  
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.:11-12-2014  Hamerstuk  
 
Opmerkingen 2 

Er worden veel afkortingen gebruikt, verzoek is deze voortaan te verduidelijken. Gesproken 
wordt over achterstallig onderhoud, het gebouw wordt overgedragen in goede staat. De 
broedplaats voor kunstenaars is niet van de grond gekomen, struikelblok zijn de huurkosten. 
Er lig nog geen vast omlijnd plan voor de school, denkrichting is woningbouw. 
De Petrusschool wordt nog voor een deel gebruikt voor het basisonderwijs. Er is een initiatief 
op handen voor een peuterzaal, stichting Forte is bereid om de peuterzaal te starten waarbij is 
aangegeven dat de gemeente niet verantwoordelijk is voor de kosten. 
De noodzaak voor het opnemen van een risicoparagraaf wordt besproken. Het gaat om 
eenmalige kosten daarna (per 1 januari 2015) zijn de scholen zelf verantwoordelijk voor het 
onderhoud.  
 
De commissie adviseert een A-stuk. 
2  
 
Agendapunt  B 4: Voorstel betreft het vaststellen van de verordening voorzieningen 
 huisvesting onderwijs 
 
Aanwezig: 
Commissieleden: 
 
Zoon, Hendriks (PvdA); 
Grooteman, Corbee (CDA); 
Diels, Blankendaal (GBB); 
Snabilie, Luttik-Swart (KL); 
Haarsma, Bruin (VVD); 
Hietbrink, Ouendag (GL); De 
Ruiter, De Lange (D66) 
 
Voorzitter: 
Kindt 

Collegeleden: 
 
Mesu 

Commissiegriffier: 
 
Bosch-van Opzeeland 
 
 

 
Voorgenomen besluit 
- De Verordening voorzieningen huisvesting onderwijs Bergen NH 2015 vaststellen. 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.:11-12-2014  Hamerstuk  
 
Opmerkingen 2 

De afwijkingen (5 zaken) ten opzichte van de modelverordening worden doorgenomen.  
Het uitvoeren van een 0-meting dient nog overlegd te worden met de schoolbesturen. De 
portefeuillehouder laat weten wanneer over de 0-meting overeenstemming is bereikt, dan wordt 
dit meegedeeld aan de raad. 
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Het opnemen van voorzieningen in de risicoparagraaf, portefeuillehouder gaat bespreken of dit 
zinvol is, beantwoording volgt voor behandeling in raad. 
 
De commissie adviseert een A-stuk. 
2  

 
Agendapunt  B 5: Voorstel betreft het vaststellen van het Beleidskader en de  
 7 verordeningen in het kader van de Participatiewet 
 
Aanwezig: 
Commissieleden: 
 
Zoon, Hendriks (PvdA); 
Grooteman, Corbee (CDA); 
Diels, Blankendaal (GBB); 
Snabilie, Glas (KL); Haarsma, 
Bruin (VVD); Hietbrink, 
Ouendag (GL); Otto-vd Ende, 
De Lange (D66) 
 
Voorzitter: 
Kindt 

Collegeleden: 
 
Mesu 

Commissiegriffier: 
 
Bosch-van Opzeeland 
 
 

 
Voorgenomen besluit 
De raad besluit de volgende documenten vast te stellen: 

1. Beleidskader Participatiewet BUCH 2015;  
2. Re-integratieverordening Participatiewet gemeente Bergen 2015; 
3. Verordening tegenprestatie Participatiewet, IOAW en IOAZ gemeente Bergen 2015; 
4. Verordening loonkosten subsidie en loonwaarde Participatiewet gemeente Bergen 2015; 
5. Afstemmingsverordening Participatiewet, IOAW en IOAZ gemeente Bergen 2015; 
6. Verordening individuele studietoeslag gemeente Bergen 2015; 
7. Verordening individuele inkomenstoeslag gemeente Bergen 2015; 
8. Verordening verrekening bestuurlijke boete bij recidive gemeente Bergen 2015. 

 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 11-12-2014   Bespreekstuk 
 
Opmerkingen 2 

Voorzitter stelt voor eerst het beleidskader te bespreken en daarna de 7 verordeningen. 
 
Beleidskader: 
In de stukken staat regelmatig “waarvan een aantal zaken nog onduidelijk is”. Omdat de 
landelijke overheid nog steeds bezig is met zaken aan het schuiven, is dit lastig aan te geven. 
Maar de verordeningen moeten wel vastgesteld worden. 
Het Rijk indiceert dat de BUCH geen nieuwe toetreders voor mensen voor beschut werk heeft, 
hiervoor is volgend jaar geen geld beschikbaar gesteld. Mocht dit wel nodig zijn dan moet dit 
betaald worden uit 60% re-integratiegelden WNK. 
De commissie vraagt om Bergen boven de stukken te vermelden.  
Verdeling WNK WMO, wordt gewerkt aan een voorstel. 
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Binnen het ontwikkelde beleid is geen ruimte voor inspraak geweest gezien de tijdsdruk. 
Volgend jaar gebeurt dit op een correcte manier. Er wordt geprobeerd rekening te houden met 
het advies van WMO-adviesraad.  
 
Bespreken verordeningen. 
Verordening tegenprestatie: 
D66: De duur is vrij beperkt, kan deze termijn opgerekt worden en uren worden uitgebreid? 
Nee, dit is wettelijk voorgeschreven. Asielzoekers zijn geen statushouders. 
GL: is geen voorstander van een verplichte tegenprestatie. De portefeuillehouder heeft dit ook 
altijd gedeeld maar waarom heeft hij nu gekozen voor een verplichting en niet voor 
vrijwilligheid. Op dat punt dient GL een amendement in.  
Verplichte tegenprestatie is niet gericht op re-integratie maar om iets terug te doen, geld liever 
inzetten voor activering en te zorgen dat mensen wel weer aan het werk gaan. Wat gaat de 
uitvoering van de tegenprestatie kosten, beschikking worden gemaakt, beroep en bezwaar 
procedures ingesteld worden, controleren, enz. 
Kosten tegenprestatie denkt wethouder dat dit best meevalt, de bereidheid bij mensen om 
dingen te doen is best groot. De mensen hebben al gesprekken met de consulenten en samen 
wordt gekeken naar wat ze graag willen gaan doen. Op voorhand is nu niet te zeggen wat het 
gaat kosten, denkt vooralsnog alleen aan extra ambtelijke uren. 
Waarom een verplichte tegenprestatie: functioneren in een regio en een college, met elkaar 
over gediscussieerd, dan zo verplicht hebben dat het zo veel mogelijkheden biedt dat mensen 
zich niet verplicht voelen. In heel veel situaties hoef je niet een verplichte tegenprestatie te 
doen. Het gaat echt om mensen die helemaal niets doen, als je 8 uur vrijwilligerswerk doet dan 
vervalt de verplichting. Het doel is om mensen te activeren en te motiveren. Als je er in slaagt 
om mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt iets te laten doen wat ze leuk vinden dan kom 
je een heel eind en dat is het uitgangspunt. 
CDA: vraagt of het mogelijk is om na een arbeidsverleden van 40 jaar een vrijstelling te krijgen 
voor verplichte tegenprestatie, sympathiek uitgangspunt. Portefeuillehouder geeft aan dat dit 
technisch kan en hierop zal dan een amendement ingediend moeten worden. 
Termijn voor verhuizing erg kort. 
Er vindt in het 3e kwartaal een evaluatie (gekoppeld aan nieuwe beleidsregels voor 2016) 
plaats.  
 
Afstemmingsverordening participatiewet, IOAW en IOAZ: 
boete bij het te laat komen op het werk, geldt voor de 2e categorie en is wettelijk overgenomen.  
GL: er is onderscheid aangebracht bij het volledig inhouden van uitkering van 1 of 2 maanden. 
(aantal arbeidsverplichtingen waarvan de wetgever heeft besloten bij niet nakoming om 1 
maand de uitkering in te houden) en het college kiest ervoor om op basis van een criterium 
namelijk kan iets of wel of niet direct tot arbeid leiden om in bepaalde gevallen de uitkering 2 
maanden stop te zetten (bij geüniformeerde arbeidsverplichtingen). Het gaat hier om 
verstrekkende verplichtingen, bv. de bereidheid om te verhuizen. GL is voorstander hier 1 
maand voor in te zetten en zullen hier een amendement op indienen. Het college kiest voor 2 
maanden en is benieuwd naar overweging.  
De portefeuillehouder geeft aan het om uiterste gevallen gaat en alleen wordt ingezet als 
iemand categorisch dingen weigert, een uiterst drukmiddel. De keuze was 1, 2 of 3 maanden 
en er is voor 2 maanden gekozen. 
 
Individuele studietoeslag: 
VVD: vraagt om verheldering van de 25% studietoeslag (ook opgenomen in de Wajong en 
gemeenten krijgen de mogelijkheid dit in te zetten) is een vaste norm waar ze recht op hebben. 
Het gaat om een extraatje naast de studie. Er worden vaste bedragen genoemd en als de 
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studiekosten lager zijn dan krijgen ze het vaste bedrag.  
Verzoek CDA meer sturing (ambtelijke organisatie) op jonge volwassenen ter stimulering van 
onderwijs, desnoods een voorgedrukt formulier, wordt aandacht aan besteed.  
De commissie adviseert een B-stuk: GL kondigt 2 amendement aan: vrijwilligheid van 
tegenprestatie en de arbeidsverplichting (bereidheid voor verhuizen) stopzetten uitkering 
hiervoor terug te brengen naar 1 maand. 
 
2  
 
Agendapunt  B 6: Voorstel betreft het bestemmen van een bedrag van € 342.000 voor de 
 collectieve zorgverzekering voor minima 
 
Aanwezig: 
Commissieleden: 
 
Zoon, Hendriks (PvdA); 
Grooteman, Corbee (CDA); 
Diels, Blankendaal (GBB); 
Snabilie, Glas (KL); Haarsma, 
Bruin (VVD); Hietbrink, 
Ouendag (GL); Otto-vd Ende, 
De Ruiter (D66) 
 
Voorzitter: 
Kindt 

Collegeleden: 
 
Mesu 

Commissiegriffier: 
 
Bosch-van Opzeeland 
 
 

 
Voorgenomen besluit 
een bedrag van €342.000,- van de middelen die we van het rijk ter compensatie van de 
Wtcg/CER krijgen te bestemmen voor de compensatie van de meerkosten van chronisch 
zieken en gehandicapten. Hiervan is €270.000,- voor de gemeentelijke bijdragen in de premie 
van de CZM en € 72.000,- voor de WMO maatwerkvoorziening (artikel 12 WMO verordening).  
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.:11-12-2014  Hamerstuk  
 
Opmerkingen 2 

Uitgangspunt van de collectieve zorgverzekering voor minima is dat deze doelgroep met een 
smalle beurs zo goed mogelijk verzekerd zijn. Mensen die het slecht kunnen betalen die kun je 
beter wat meer tegemoet komen en ze goed verzekeren. Unive heeft pas vorige week de 
definitieve tarieven doen uitgaan, de gemeente staat hierbuiten. Ze gaan een beroep doen op 
Unive om duidelijkheid te geven wat de tarieven worden en de gemeente dient aan te geven 
wat de vergoedingen zijn die worden betaald. In feite zijn het allemaal open einde regelingen 
en het is niet in de risicoparagraaf opgenomen, of dat zinvol is betwijfelt de portefeuillehouder. 
Mocht het zo zijn dat we over de budgetten heen gaan dan spreken we de Algemene Reserve 
aan. Mensen die er recht op hebben die krijgen het. 
GL vraagt of de formulering correct is van het raadsbesluit- en voorstel over de genoemde 
bedragen van € 342.000 (ter beschikking gesteld door het Rijk ter compensatie Wtcg) en het 
genoemde bedrag in het voorstel van 298.000 (middelen afschaffing Wtcg). Gekeken wordt of 
het raadsbesluit aangepast dient te worden. 
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De commissie adviseert een A-stuk. 
2  
 
Agendapunt  B 7: Voorstel betreft het vaststellen van de verordening leerlingenvervoer 
 gemeente Bergen 2015 
 
Aanwezig: 
Commissieleden: 
 
Zoon, Hendriks (PvdA); 
Grooteman, Corbee (CDA); 
Diels, Blankendaal (GBB); 
Snabilie, Glas (KL); Haarsma, 
Bruin (VVD); Hietbrink, 
Ouendag (GL); Otto-vd Ende, 
De Ruiter (D66) 
 
Voorzitter: 
Kindt 

Collegeleden: 
 
Mesu 

Commissiegriffier: 
 
Bosch-van Opzeeland 
 
 

 
Voorgenomen besluit 
De verordening leerlingenvervoer Bergen 2015 vast te stellen 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 11-12-2014  Hamerstuk  
 
Opmerkingen 2 

De volgende vragen worden beantwoord voor de raadsvergadering: 
CDA wat als er meer kinderen in een gezin in aanmerking komen voor vervoer, betaal je dan 2 
keer een eigen bijdrage? 
D66 waarom is eigen bijdrage zo laag voor hogere inkomens? 
GL is het mogelijk een meerjaren prognose voor de begroting te maken?  
De verordening moet opnieuw door de raad worden vastgesteld voor de wet passend onderwijs 
en houdt stand zolang deze wet van kracht is. 
 
De commissie adviseert een A-stuk. 
2  

 
Agendapunt  B 8: Voorstel betreft het vaststellen van de opdracht sociale teams 2015 
 
Aanwezig: 
Commissieleden: 
 
Zoon, Hendriks (PvdA); 
Grooteman, Corbee (CDA); 
Diels, Blankendaal (GBB); 
Snabilie, Luttik-Swart (KL); 
Haarsma, Bruin (VVD); 
Hietbrink, Ouendag (GL); 
Otto-vd Ende, De Ruiter 

Collegeleden: 
 
Mesu 

Commissiegriffier: 
 
Bosch-van Opzeeland 
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(D66) 
 
Voorzitter: 
Kindt 
 
Voorgenomen besluit 
De raad besluit de opdracht voor de sociale teams in 2015 vast te stellen, waarbij: 
- Het sociaal team de toegang is voor hulp aan inwoners in een kwetsbare positie binnen de 

gemeente 
- Het sociaal team inzet op eigen mogelijkheden en de mogelijkheden binnen het eigen 

netwerk van onze inwoner 
- Het sociaal team een verbindende rol heeft tussen de verschillende professionals die 

lokaal werkzaam zijn 
- Het sociaal team de sociale cohesie in de wijk/kern versterkt 
- Het sociaal team individuele en collectieve signalen in de wijk/kern oppikt en vertaalt in 

preventieve inzet en/of algemene voorzieningen. 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.:11-12-2014  Hamerstuk  
 
Opmerkingen 2 

Commissie benadrukt het belang van goede communicatie, ook na 1 januari. 
Buurtnetwerken kunnen blijven bestaan, als dat er is en waar mensen elkaar vinden dan is dat 
prima.  
Er is geen budget voor innovatie burgerinitiatieven, vraag en aanbod wordt wel afgestemd bij 
het medium kopje suiker. Geen geld om extra budget ter beschikking te stellen. Voorlopig 
handen vol aan het ontwikkelen van de eigen kracht. 
Medio 2015 vindt er een evaluatie plaats over de sociale teams.  
 
De commissie adviseert een A-stuk. 
2 Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 
Bergen, 25 november 2014  
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